



KNOW MY IDENTITY

The Promise of Peace
Pastor Andy Wood
April 13–14, 2024

“I am leaving you with a gift—peace of mind and heart. And the peace I give is a gift the world cannot give. So don’t be troubled or afraid.”

John 14:27 (NLT)

“I have told you these things, so that in me you may have peace. In this world you will have trouble. But take heart! I have overcome the world.”

John 16:33 (NIV)

“You will keep in perfect peace those whose minds are steadfast, because they trust in you.”

Isaiah 26:3 (NIV)

The Promise of God’s Peace requires my _____.

By Faith I Will Focus On:

1. The words of God about my _____.

(Judges 6:7–12)

“The angel of the Lord appeared to him and said, ‘Mighty hero, the Lord is with you!’”

Judges 6:12 (NLT)

“Therefore, if anyone is in Christ, the new creation has come: The old has gone, the new is here!”

2 Corinthians 5:17 (NIV)

- I must label the _____ about my identity.

2. The _____ of God for today.

(Judges 6:13–14)

“Then the Lord turned to him and said, ‘Go with the strength you have, and rescue Israel from the Midianites. I am sending you!’”

Judges 6:14 (NLT)

- Pay attention to what I pick up.

“‘Who told you that you were naked?’ the Lord God asked. ‘Have you eaten from the tree whose fruit I commanded you not to eat?’”

Genesis 3:11 (NLT)

3. The _____ of God who is with me and who is for me. (Judges 6:15–16)

“The Lord said to him, ‘I will be with you. And you will destroy the Midianites as if you were fighting against one man.’”

Judges 6:16 (NLT)

- Let God’s voice override my anxious thoughts.

Take your next step!



1. participation 2. identity 3. Lies
4. strength 5. presence



認識自己的身分

平安的應許

胡安迪牧師

2024年4月13-14日

「我要留給你們一份禮物，那就是心靈的平安。我賜給你們的平安，是這個世界無法給予的。因此你們不必憂慮，也不要害怕。」

約翰福音 14:27 (新普及譯本)

「我將這些事告訴你們，是要叫你們在我裏面有平安。在世上你們有苦難，但你們可以放心，我已經勝了世界。」

約翰福音 16:33 (和合本)

「堅心倚賴你的，你必保守他十分平安，因為他倚靠你。」

以賽亞書 26:3 (和合本)

上帝平安的應許，需要我的_____

憑着信心，我會專注在：

1. 聖經中關於我的_____

(士師記 6:7-12)

「上主的天使向他顯現，說：『威武的英雄啊，上主與你同在！』」

士師記 6:12 (新普及譯本)

「凡屬基督的人都已經成為新人，舊生命過去了，新生命已經開始！」

哥林多後書 5:17 (新普及譯本)

- 我要標籤關於我身分的_____

2. 上帝給予面對今天的_____ (士師記 6:13-14)

「這時上主轉向他，說：『用你的力量去救以色列脫離米甸人吧，我現在就派你去！』」

士師記 6:14 (新普及譯本)

- 我必須留意自己所接收的東西

「上主上帝問：『誰告訴你，你赤身裸體？我吩咐你不可吃那樹上的果子，你是不是吃了？』」

創世記 3:11 (新普及譯本)

3. 支持、看顧我的上帝，會與我_____

(士師記 6:15-16)

「上主對他說：『我必定與你同在，你一定會消滅米甸人，就像對付一個人那麼容易。』」

士師記 6:16 (新普及譯本)

- 讓上帝的聲音，超越我心中焦慮的想法

邁出你的下一步！



1. 參與 2. 身分 3. 謊言 4. 力量 5. 同在